



Şeyh Muhammed Mehmet Adil El Kıbrıs-i Hazretleri'ne (k.s.) Ait Risaleler

ALLAH'S HELP PERTOLONGAN ALLAH

*Assalamu Alaykum wa Rahmatullah wa Barakatuh,
Auzu Billahi Minashaytanir Rajeem. Bismillahir Rahmanir Raheem,
Wassalatu Wassalamu ala Rasulina Muhammadin Sayyidul Awwalin wal Akhirin,
Madad Ya Rasulallah, Madad Ya As'habi Rasulillah, Madad Ya Mashayikhina,
Sheykh Abdullah Daghestani, Sheykh Nazim al-Haqqani. Dastur.
Tariqatunas sohba, wal khayru fil jamiyya.*

Moga moga Allah ﷻ menolong kita semua, Insyallah. Kerana tanpa pertolongan Allah ﷻ manusia hanya mengejar ego nya. Kita perlu memohon pertolongan dari Allah ﷻ. Moga Allah ﷻ tunjuk kita kepada jalan yang benar dan yang Haq untuk dunia dan akhirat.

Manusia lupa akan banyak perkara. Yang paling buruk : Mereka lupa akan kebaikan yang di terima. Mereka lupa akan kebaikan yang di beri oleh orang. Mereka tidak anggap yang kebaikan ini adalah pemberian dari Allah. Mereka tidak anggap ini adalah nikmat dan rahmat kurniaan Allah ﷻ dan mereka anggap ini sebagai perkara biasa. Tetapi, manusia hanya bangun atau bangkit bila musibah menimpa nya. Barulah mereka mengingati akan nikmat kurniaan Allah. Mereka hanya bangun tersedar bila musibah menimpa mereka, tetapi pada kebanyakan orang kesedaran ini terlambat.

Itulah sebab kita memohon agar Allah tunjukkan kepada kita jalan yang benar, jalan yang tidak sesat dan moga kita tidak terperangkap dengan tipu daya Syaithan dan askar askar Shaytan. Mereka menipu banyak orang. Mereka menipu orang dan setelah mengikuti tipu daya syaithan, mereka akan menyesal. Tetapi kita harus memberi perhatian kerana kesempatan ini tidak akan datang setiap hari. Demi untuk menghindair diri daripada penyesalan, kita harus berfikir akan kehendak Allah. Manusia mesti berfikir, “Adakah kerja ini yang saya lakukan demi kebaikan dan berguna untuk Islam. Adakah kerja ini memberi kebaikan kepada orang,?” maka dengan persoalan ini tidak akan terperangkap dengan tipu daya syaithan dan pengikut pengikut nya.

Ramai orang berikrar yang mereka tidak senang di tipu, tetapi betapa pandai anda, tentu ada yang boleh menipu atau membodohkan anda. Itulah sebab kita berdoa Moga Allah ﷻ melindungi kita. Moga kita sentiasa berjaga jaga, Insyallah. Moga Allah tolong kita.

Al-Fatiha.

Hadrat Shaykh Muhammad Mehmet Adil (QS)

29 October 2015, Akbaba Dargah, Sabah Namaz